

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum	2018-04-09
Plats:	Orrliden
Närvarande	Alf Svensson Olle Nilsson Michael Petersson Maria Larsson Ulrika Kårefjärd Roger Gill Johan Sjöberg Satu Verlinna Nina Lindström

Ej närvarande:

1. Mötets öppnande

Alf förklarade mötet öppnat.

Vi körde en presentationsrunda för att bekanta oss med varandra i den nya styrelsen.

2. Dagordning

Dagordningen godkändes.

3. Föregående protokoll

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.

4. Ordförandens punkt

Alf har varit på EIS' årsmöte och rapporterade därifrån.

5. Nya Orrliden

Just nu grävs nya vattenledningar så det är klart till dess att markarbetet för de nya planerna påbörjas.

Sörmlands arkeologi AB kommer att ta nya prover på Vreta-sidan nu under april men det bör inte påverka våra träningsytor.

Kommunen har fått våra önskemål på linjering på konstgräsplanerna.

Vi träffas torsdag 26/4 kl 18:30 för att diskutera enbart anläggningsfrågan.

6. Konsulentens rapport

- Imorgon hålls Valborgsmöte med kontaktföräldrar.

- På måndag, 16/4, hålls en infoträff ang Landslagets fotbollsskola.
- Den 29/3 hade vi domarutbildning tillsammans med IFK och Triangeln här på Orrliden. Den var för de som kommer döma 9-9 och 11-11.
- Tillsättning av matcher pågår för fullt på kansliet.
- Vi har fått fyra Sverigelotter skickade till oss som skrapades vid bordet. Det blev hela 50kr som vi får lösa in till föreningen.
- Vi har nu en vaktmästare på 75% i 6 månader – Tomas Ericsson.

7. Jämställdhetsarbete

Ulrika har pratat med Sofie Tenser, kvinnofridssamordnare på Kommunen, rörande jämställdhetsarbete. Hon rekommenderade Sörmlandsidrottens framtagna material.

Ulrika tar kontakt med Conny Dahlqvist för att få tillgång till materialet.

8. Ekonomi

Vi gick igenom ekonomirapporten med en liten kommentar om korrigerig av lagkassorna.

Vi säljer 20st reflexvästar för 25kr/st till annan förening.

P00's lagkassa finns fortfarande kvar och frågan är hur vi hanterar dessa pengar nu när laget inte längre finns intakt. Delar av laget är på juniorsidan och andra delen i P01/02. Styrelsen **beslutar** att dela kassan 50-50 mellan de två lagen.

a) Sponsring

Olle har påbörjat arbetet med årets sponsorer.

Avtalet med Beyer är nu påskrivet och klart.

9. Verksamhetsfrågor

a) Ungdom

Träningsmatcher pågår för fullt och snart drar serierna igång.

b) Senior

Även här pågår träningsmatcher för fullt och serien är i antågande.

c) Arrangemang

1. Valborg

Arrangemanget blir troligen det sista valborgsfirandet på Orrliden. Ett första möte med kontaktföräldrarna hålls imorgon.

2. Midsommar

Arrangemanget blir förhoppningsvis tillsammans med Rosenforsparkens vänner i år igen.

3. Skogstorpsdagen

Arrangemanget blir troligen inställt med tanke på ombyggnationen av Orrliden.

10. Skrivelser

Inga inkomna skrivelser.

11. Övriga frågor

Johan undrade över supportertröjorna och vart man får tag på dem. Det är bara att kontakta Maria så beställer hon.

12. Nästa möte

Nästa möte är måndag 7/5 kl. 18:00 på Orrliden.

13. Mötets avslutning

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Alf Svensson